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tel. (+420) 495 067 111 
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Zápis z 15. zasedání Akademického senátu 

č. j.  UKFaF/149092/2025 

konaného dne 26. 3. 2025 od 14:00 hodin v zasedací místnosti děkanátu 

Přítomni: Cápayová Mária, Čech Petr, doc. Červený Lukáš, dr. Doseděl Martin (do 15:52),  
dr. Hradiská Breiterová Kateřina, Mgr. Hrdinová Iva (připojena on-line), Janovcová Hana,  
dr. Jirkovský Eduard, dr. Kastner Petr, Klusák Ondřej, doc. Krátký Martin, Kučerová Eliška,  
dr. Macháček Miloslav, Bc. Ptačin Tomáš, Mgr. Reguli Adam (připojen on-line), Mgr. Sedláček 
Patrik, doc. Sklenářová Hana, dr. Vokřál Ivan  
 
Vedení fakulty: doc. Roh Jaroslav, prof. Šimůnek Tomáš, doc. Kučera Radim, prof. Nachtigal 
Petr (do 15:51), prof. Štaud František (do 15:01), prof. Zimčík Petr, Ing. Vlčková Lenka 
 
Hosté: Mgr. Matějka Lukáš (od 14:18), Zajícová Martina 
 
Sekretářka Akademického senátu: Dvořáková Ivana 
 
Omluveni: dr. Bárta Pavel, doc. Boušová Iva, Čech Stanislav, dr. Kudláčková Zděnka, doc. Malý 
Josef, prof. Nováková Lucie, doc. Vraníková Barbora 
 
 
Navržený program: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Vystoupení vedení FaF UK 
4. Informace z AS UK a komisí AS UK 
5. MEPHARED 2 – informace k aktuální situaci a související záležitosti 
6. Podmínky pro přijímací řízení pro studium v doktorských studijních programech II na 

FaF UK pro akademický rok 2025/2026 
7. Různé 
 
 

  



1. Zahájení 

Předseda Akademického senátu FaF UK doc. Krátký ve 14:04 zahájil 15. zasedání senátu. Na 
úvod přivítal senátory, vedení fakulty, hosty zasedání a dodatečně poděkoval za opětovné 
zvolení do funkce předsedy.  
 
Senát se sešel v usnášeníschopném počtu. Jako skrutátoři pro zasedání byli určeni senátoři 
Ondřej Klusák a Bc. Tomáš Ptačin, zápis provedla Ivana Dvořáková. 
 
 
2. Schválení programu 

S navrženým programem 15. zasedání AS byli senátoři seznámeni dopředu. Z organizačních 
důvodů byla předsedou AS FaF navržena změna pořadí projednávaných bodů.  
 
Pozměněný návrh programu: 
 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Vystoupení vedení FaF UK 
4. Podmínky pro přijímací řízení pro studium v doktorských studijních programech II na 

FaF UK pro akademický rok 2025/2026 
5. MEPHARED 2 – informace k aktuální situaci a související záležitosti 
6. Informace z AS UK a komisí AS UK 
7. Různé 

 
Ze strany senátorů nebyly vzneseny žádné připomínky, proto bylo přistoupeno k hlasování 
o upraveném programu. 
 
Hlasování: 16-0-0 (pro-proti-zdržel se)  
Závěr: AS FaF UK schválil program 15. zasedání. 
 
 
3. Vystoupení vedení FaF UK 

Doc. Roh /děkan fakulty/: 

• Děkan fakulty pogratuloval znovuzvolenému předsedovi AS FaF UK a popřál mu hodně 
zdaru v dalším funkčním období. 

• Díky navýšení rozpočtu vysokých škol pro rok 2025 Ministerstvem školství, mládeže 
a tělovýchovy by měl být rozpočet FaF meziročně navýšen o 16 mil. Kč, dále lze 
očekávat navýšení v ukazateli C (prostředky určené na podporu doktorského studia) o 
2 mil. Kč. 

• V návrhu technické novely zákona č. 95/2004 Sb., o podmínkách získávání a uznávání 
odborné způsobilosti a specializované způsobilosti k výkonu zdravotnického povolání 
lékaře, zubního lékaře a farmaceuta, je uvedena možnost absolvování šestiměsíční 
praxe studentů SP Farmacie nejen v lékárně, ale i v nemocnici na odděleních 
zajišťujícím farmaceutickou péči. 

• V nejbližší době bude zveřejněn zápis z jednání užší rady Cooperatio PharmSci.  
o Ze Strategického fondu děkana budou podpořeny např. nástupy nových 

zaměstnanců, návraty po mateřské a rodičovské dovolené, dojde k navýšení 



rozpočtů kateder i výzkumných skupin a nově i k zavedení příspěvků skupinám 
na pokrytí příjmů doktorských studentů. 

• Probíhají poslední úpravy návrhu reakreditace studijního programu Farmacie. 
 
Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky. 
 
Prof. Šimůnek /Vnitřní záležitosti, projektová činnost a strategický rozvoj fakulty/: 

• Dne 22. března 2025 započala hodnotící lhůta, během níž zajistí Agentura pro 
zdravotnický výzkum ČR hodnocení žádostí o účelovou podporu Ministerstva 
zdravotnictví v rámci Programu na podporu zdravotnického aplikovaného výzkumu na 
léta 2024-2030. 

• Termín pro podání přihlášek do veřejných soutěží Grantové agentury ČR je 3. dubna 
2025. 

• Probíhají přípravy 1. konference projektu Nové technologie pro translační výzkum ve 
farmaceutických vědách (NETPHARM). 

• Došlo ke změně kofinancování na nákup přístroje Laminární box BSL, který bude 
pořízen z prostředků projektu PhD Infra, a to z 15 % na 5 %. 

 
Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky. 
 
Doc. Kučera /Studijní záležitosti – Farmacie/: 

• Přijali jsme 938 přihlášek ke studiu ve studijním programu Farmacie od akademického 
roku 2025/2026. 

• Probíhají přípravy harmonogramu AR 2025/2026, snahy o nalezení kompromisu 
v termínech státních zkoušek, obhajob diplomových prací a promocí. 

• Dne 26. března 2025 proběhla schůzka předsedů komisí pro státní rigorózní zkoušky. 

• Byla spuštěna studentská anketa hodnocení výuky zimního semestru akademického 
roku 2024/2025. Hodnocení probíhá od 12. 3. do 30. 3. 2025. 

• Stále probíhají připomínková řízení k univerzitním předpisům na základě novely 
zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách. 

 
Doc. Krátký otevřel diskuzi. 
 
Místopředsedkyně AS Hana Janovcová uvedla, že nesouhlasí se stanovením termínů státních 
zkoušek, obhajob prací v květnu 2025. Důvodem je skutečnost, že podle zákona č. 117/1995 
Sb., o státní sociální podpoře, hradí zdravotní a sociální pojištění za studenty stát v případě 
ukončení studia na vysoké škole a následného zahájení dalšího vysokoškolského studia, 
nejdéle však po dobu tří kalendářních měsíců následujících po kalendářním měsíci, v němž 
bylo studium ukončeno. V případě ukončení studia v měsíci květnu a zahájení doktorského 
studia v říjnu nemůže být tato podmínka splněna. Daný student si bude muset za období 
červenec-září hradit zdravotní i sociální pojištění sám nebo být po tuto dobu zaměstnán, což 
v takto omezeném časovém úseku považuje za nereálné. Řešením by mohlo být vykonání 
závěrečné státní zkoušky v září, což však zase znemožní vykonání rigorózní zkoušky v rámci 
rigorózního řízení v podzimních termínech. 
Doc. Kučera vysvětlil, že absence červnových termínů je dána specifikem kalendáře pro rok 
2025. Situace byla totožná v dřívějších letech, kdy byly termíny státních zkoušek 
v přelomovém týdnu měsíců května a června, pokud daná katedra vypsala termín zkoušky 
v květnu. Problematika bude diskutována na následujícím zasedání kolegia děkana, avšak 



faktorů, které omezují termínové možnosti je více. Dále uvedl, že bohužel obdobná situace 
nastane i v dalším akademickém roce. 
Místopředsedkyně AS Hana Janovcová navrhla, že termíny státních zkoušek by mohly být 
v květnu a termíny obhajob diplomových prací v červnu. 
Doc. Kučera odpověděl, že podstatná je také psychická zátěž pro zkoušející, rozložení termínů 
je však stále stejné, a to státní zkoušky – obhajoby – státní zkoušky. Dodal, že do doktorského 
studia se student přihlásit může a řešením ohledně úhrady pojištění může být registrace do 
evidence zájemců o zaměstnání na příslušném úřadu práce. 
Do diskuze se dále zapojili doc. Roh, prof. Šimůnek, dr. Hradiská Breiterová, H. Janovcová, doc. 
Kučera, dr. Jirkovský, Mgr. Sedláček, dr. Doseděl, Bc. Ptačin, prof. Nachtigal a prof. Štaud.  
Vedení přislíbilo, že se pokusí nalézt řešení této situace a studentům, pro které je obhajoba 
DP poslední částí SZZk, umožnit obhajobu v červnu. 
Nebyly vzneseny žádné další dotazy či připomínky. 
 

Prof. Nachtigal /Studijní záležitosti – anglická výuka, Laboratorní diagnostika ve 
zdravotnictví/: 

• Počty přihlášek ke studiu od akademického roku 2025/2026 

Studijní program (forma) Počet přihlášek 

Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví (prezenční) 245 

Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví (kombinovaná) 45 

Bioanalytická laboratorní diagnostika ve zdravotnictví 60 

Léčivé rostliny a nutraceutika 74 

 
Doc. Krátký otevřel diskuzi a zeptal se, jak pokračují disciplinární řízení, o kterých byl senát 
informován na předchozím zasedání. 
Prof. Nachtigal odpověděl, že jednání s jednou studentkou proběhne 27. března 2025. Jedna 
ze studentek nereaguje na sdělené informace a jedna je stále v zahraničí. Další jednání jsou 
připravována. Nové případy podvodného jednání studentů nebyly zatím disciplinární komisi 
nahlášeny. 
 
Doc. Roh doplnil, že uvedené počty přihlášených studentů ke studiu mají velmi nízké překryvy, 
jedná se tedy většinově o unikátní počty přihlášek, což je velmi pozitivní. 
 

Nebyly vzneseny další doplňující dotazy ani připomínky. 
 
Prof. Štaud /Vědecká činnost/: 

• Návrh opatření děkana Doplňující podmínky a kritéria pro habilitační řízení a řízení 
ke jmenování profesorem vedená na FaF UK byl projednán a schválen rozšířeným 
kolegiem děkana i vědeckou radou fakulty. Po drobných úpravách byl dokument 
odeslán k odsouhlasení Rektorátu UK. 

• Probíhají práce na podkladech pro měsíční odměny za publikace, které budou 
vypláceny od březnové mzdy. 

 
Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky. 
 
Prof. Zimčík /Investiční a technický rozvoj fakulty/: 

• Mephared 2 
o Stavba pokračuje podle plánu. 



o Poděkování dr. Vokřálovi za přípravu podkladů pro veřejnou zakázku na 
vybavení vivária. 

• Připomenutí probíhající instalace Windows 11, která musí být dokončena do začátku 
zimního semestru akademického roku 2025/2026. Výzva k dohodnutí termínu 
přeinstalování počítačů s pracovníky Centra informačních technologií co nejdříve.  

 
Doc. Krátký otevřel diskuzi. 
 
Dr. Jirkovský doplnil informaci od vedoucího CIT Ing. Rudišara, že i u zařízení s klonovaným 
operačním systémem je nutná tzv. čistá instalace, tedy kompletní reinstalace. 
Doc. Roh a prof. Zimčík připomněli, že před instalací Windows 11 je nezbytné zálohovat obsah 
místního disku C:, Plochy, a dále oblíbené záložky a uložená hesla v Microsoft Edge. Při předání 
zařízení pracovníkům CIT lze předložit seznam programů, které je třeba na něj doinstalovat.  
Dr. Jirkovský přislíbil ověřit, zda se čistá instalace týká all-in-one počítačů. 
Doplňující informace sdělili dr. Vokřál a prof. Zimčík. 
 
Nebyly vzneseny žádné další dotazy ani připomínky. 
 
Ing. Vlčková /tajemnice fakulty/: 

• Na základě pokynu Rektorátu UK bylo uzavřeno účetnictví za rok 2024. Kladný 
výsledek hospodaření fakulty činil 884 tis. Kč. 

• Probíhají práce na výroční zprávě za rok 2024 a rozvaze příjmů výdajů pro rok 2025. 

• Dne 3. dubna 2025 nabyde účinnosti novela zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání 
veřejných zakázek, která navýší limity pro veřejné zakázky malého rozsahu. Na 
dodávky nebo služby z 2 mil. Kč na 3 mil. Kč a na stavební práce z 6 mil. Kč na 9 mil. Kč. 
Vzhledem k objemům nákupů nebudou mít tyto změny na naše dosavadní způsoby 
výběru dodavatelů příliš velký vliv. 

 
Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky. 
 
Doc. Roh za nepřítomnou prof. Novákovou /Vnější a mezinárodní vztahy fakulty/:  

• Připomínka akce Den Zentivy, která se uskuteční dne 1. dubna 2025 a na níž vystoupí 
psychoterapeut Mgr. Jan Vojtko s přednáškou Pasti ve vztazích. 

• Proběhla informační schůzka se studenty ohledně zapojení do propagace FaF UK. 

• Poděkování všem, kteří se podíleli na PR fakulty a poděkování za organizaci  
53. Farmaceutického plesu. 

 
Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky. 
 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem.  
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 
 
 
4. Podmínky pro přijímací řízení pro studium v doktorských studijních programech II na FaF 

UK pro akademický rok 2025/2026 

Doc. Roh jako předkladatel návrhu uvedl bod a předal slovo proděkanovi pro vědeckou 
činnost a doktorské studium prof. Štaudovi. 



Prof. Štaud sdělil, že se jedná o podmínky ke druhému termínu přijímacího řízení s nástupem 
od 1. března 2026, neobdržel k nim ze strany senátorů žádné dotazy. 
Doc. Krátký doplnil, že ani Studijní komise AS FaF UK nevznesla žádné dotazy či připomínky. 
 
Nebyly vzneseny žádné dotazy či připomínky, proto bylo přistoupeno k hlasování. 
 
Hlasování: 16-0-0 (pro-proti-zdržel se)  
Závěr: AS FaF UK projednal podmínky pro přijímací řízení pro studium v doktorských studijních 
programech II na FaF UK a s uvedeným návrhem podmínek přijímacího řízení pro akademický 
rok 2025/2026 souhlasí. 
 
 
5. MEPHARED 2 – informace k aktuální situaci a související záležitosti 

Doc. Roh na úvod sdělení poděkoval předsedům AS FaF UK a AS LF HK doc. Krátkému a doc. 
Radochovi za odeslání žádosti o vyřazení bodu 9 „Vnitrouniverzitní dohoda o společném 
postupu k dobudování Kampusu Univerzity Karlovy v Hradci Králové v rámci projektu 
MEPHARED 2“ z programu jednání AS UK dne 21. 3. 2025 k rukám předsedy AS UK JUDr. Ing. 
Josefa Staši, CSc. Důvodem je skutečnost, že se akademické senáty hradeckých fakult neměly 
možnost s dokumentem oficiálně seznámit, projednat jej a vyjádřit svá stanoviska k němu. 
Zároveň však dodal, že po ponížení předpokládaného objemu prostředků z výzvy 
č. 02_23_023 operačního programu Jan Amos Komenský ERDF výzva pro VŠ – kvalita, a to 
z 300 mil. Kč na 160 mil. Kč, již předložená vnitrodohoda nezohledňuje reálné zdroje 
a nepovažuje za žádoucí ji tedy v navrhovaném znění schválit. Dalším velmi závažným 
faktorem, který financování projektu Mephared 2 ovlivní, je výrazné zpoždění výstavby 
kampusu Biocentrum Albertov, které je již nyní odhadováno na 18 měsíců, projekt tak nebude 
schopen splnit podmínky komponenty 3.2 – části 3.2.4. Národního plánu obnovy (kolaudace 
stavby do poloviny roku 2026). O této skutečnosti byla informována Evropská komise, která 
rozhodne o úpravě podmínek dotace, jež má sloužit k napravení bezprostředních 
hospodářských a sociálních škod způsobených koronavirovou pandemií. Jestliže by došlo 
z důvodu nedodržení podmínek NPO k vyjmutí projektu Biocentrum Albertov z indikátorů 
komponenty 3.2.4., MEPHARED 2 by zůstával jediným projektem Univerzity Karlovy, který by 
plnil platné indikátory komponenty 3.2.4 NPO, a tím by garantoval veškeré dotační prostředky 
z komponenty 3.2.4 poskytnuté Univerzitě Karlově. Děkan fakulty proto žádá o svolání 
mimořádného zasedání AS FaF UK společně s AS LF HK, na němž by byla vedením Univerzity 
Karlovy představena jak navrhovaná vnitrouniverzitní dohoda, tak vliv stanoviska Evropské 
komise na financování kampusu Mephared 2. 
 
Doc. Krátký otevřel diskuzi. 
 
Sdělené informace doplnil proděkan pro investiční a technický rozvoj fakulty prof. Zimčík.  
Do diskuze se následně zapojili dr. Jirkovský, doc. Červený, doc. Roh, dr. Vokřál a Mgr. Reguli.  
 
Jelikož nebyly vzneseny žádné další dotazy či připomínky, vyzval předseda AS FaF UK doc. 
Krátký k hlasování o sdělených informacích od děkana Farmaceutické fakulty v Hradci Králové 
doc. Roha, dále o dokumentu Stanovisko k vyřazení části dotace z dotačního programu ERDF 
Kvalita pro vybavení Mephared 2, a následně o termínu mimořádného zasedání. 
 
Hlasování: 16-0-0 (pro-proti-zdržel se) 



Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace děkana k aktuální situaci ohledně financování 
MEPHARED 2 a na základě sdělených informací ohledně stavu financování z NPO a ERDF 
navrhuje svolat společné zasedání s AS LF HK a pozvat na něj představitele univerzity. 
 
Hlasování: 16-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí společný dopis senátorů AS UK z LF HK a FaF UK 
a předsednictev AS FaF UK a AS LF HK ze 14. 3. 2025 „Stanovisko k vyřazení části dotace 
z dotačního programu ERDF Kvalita pro vybavení Mephared 2“ a připojuje se ke konstatování, 
že FaF UK a LF HK připravily pro tuto žádost kvalitní a úplné podklady zcela v souladu s pokyny 
z RUK. 
 
Hlasování: 15-0-1 (pro-proti-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK určil termín mimořádného zasedání (společné zasedání s AS LF HK) na 16. 4. 
2025. 
 
 
6. Informace z AS UK a komisí AS UK  

Dr. Jirkovský přednesl informace z jednání předsednictva AS UK, zasedání pracovních komisí 
a pléna AS UK. 

• Jednání předsednictva AS UK dne 11. března 2025: 
o Projednána možnost navýšení počtu extramurálních členů komisí AS UK. 

• Legislativní komise AS UK: 
o Projednán Studijní a zkušební řád a Statut Univerzity Karlovy. 

• Ekonomická komise AS UK: 
o Informace ke sporu 1. lékařské fakulty a firem GeneSpector a SeveriDX, dále 

ohledně zpoždění stavby kampusu Biocentrum Albertov (aktuální zpoždění 18 
měsíců). 

o Rektorka UK prof. Králíčková informovala o avizovaném nárůstu financí v roce 
2025 o cca 767 mil. Kč. 

o Projednáno zadání forenzního auditu, byly představeny základní myšlenky, 
následně proběhla diskuze o šíři zadání. 

o Informace o ponížení předpokládaného objemu prostředků z výzvy 
č. 02_23_023 operačního programu Jan Amos Komenský ERDF výzva pro VŠ – 
kvalita, a to z 300 mil. Kč na 160 mil. Kč. 

o Komise vyjádřila kladné stanovisko k uzavření předložené Vnitrouniverzitní 
dohody o společném postupu k dobudování Kampusu Univerzity Karlovy 
v Hradci Králové v rámci projektu MEPHARED 2 za předpokladu kladného 
stanoviska senátů FaF UK a LF HK. 

▪ Komise též usnesením doporučila vedení UK zahájit diskuzi k přípravě 
analogické dohody pro Kampus Albertov. 

o Komise schválila dokument MEPHARED 2 – kupní smlouva na dodávku 
laboratorního nábytku a dalšího vybavení. 

o Poskytnuty informace o počtu pracovních smluv, dohod o provedení práce 
a dohod o pracovní činnosti na Rektorátu UK v letech 2020–2024 na základě 
podnětu prof. Zimy, který podal v souladu s čl. 35 Jednacího řádu AS UK. 

▪ Pracovní smlouvy na RUK měly rostoucí tendenci, naopak dohody 
klesající. 

▪ Mzdy rostou, nyní činí průměrná mzda pracovníků RUK 75 000 Kč. 



▪ Následně řešeny otázky, zda se tolik zaměstnanců vejde do stávajících 
prostor, jaká je jejich náplň práce, růstu mezd. 

▪ Komise usnesením žádá vedení UK o přípravu opatření rektora 
určujícího pravidla odměňování zaměstnanců na RUK, včetně vedení 
UK, a také upravujícího odměňování za činnost v pracovních komisích. 
EK AS UK považuje za vhodné, aby toto OR bylo projednáno v AS UK. 

• Komise pro třetí roli AS UK: 
o Vyjádření k pozici a výběrovému řízení tiskové mluvčí pí Přívětivé. Řešen 

možný střet zájmů ve výběrové komisi, výše úvazku 0,6 neodpovídala zadání 
výběrového řízení na plný úvazek. 

▪ Komise proto požádala rektorku UK a vedení všech fakult a součástí, 
aby inzeráty na pracovní pozice vždy obsahovaly údaje o mzdě ve všech 
inzerátech, a to minimálně v rozsahu mzdového rozpětí. Komise 
současně konstatovala, že s ohledem na existenci vnitřního mzdového 
předpisu a jednotných tarifů pro akademické i neakademické 
zaměstnance univerzity by zveřejnění těchto údajů nemělo 
představovat problém, neboť tarifní složka mzdy je jednoznačně 
stanovena tímto předpisem. 

o Komise pro třetí roli AS UK usnesením požádala J. M. paní rektorku a pana 
prorektora pro vnější vztahy k dodržování platné metodiky tvorby tiskových 
zpráv a krizové komunikace. Zároveň žádá o předložení dané platné metodiky 
na dalším zasedání komise. 

o Komise dále připomněla svá usnesení k agendě rovného odměňování na UK 
a konstatuje, že odpovědnost za odměňování a dodržování zákoníku práce 
nese zaměstnavatel (Univerzita Karlova), ne jeho součásti, které 
zaměstnavatele zastupují navenek. Žádá vedení UK, aby zdroje z navýšení 
příspěvku od MŠMT na vzdělávací a tvůrčí činnost byly přednostně využity pro 
fakulty, kde jsou mzdy podprůměrné. 

• Komise pro informační technologie AS UK: 
o Informace ohledně Mobilní aplikace UK. 

• Komise pro vědu AS UK: 
o Informace o standardech doktorských studijních programů a standardu 

školitele. 

• Zasedání pléna Akademického senátu Univerzity Karlovy dne 21. března 2025: 
o AS UK konstatoval opakované nedodržení čl. 35 Jednacího řádu AS UK, který 

určuje povinnost zodpovědět dotazy členů AS UK ze strany vedení UK a žádá 
vedení univerzity, aby bezodkladně doplnilo podklady, které byly ze strany 
členů AS UK vyžádány. 

o AS UK projednal návrh kupní smlouvy se společností MERCI, s. r. o. na dodávku 
laboratorního nábytku a dalšího vybavení do nové budovy Kampusu v Hradci 
Králové a doporučuje tuto smlouvu předložit Správní radě UK k vydání 
písemného souhlasu k jejímu uzavření. 

o AS UK konstatuje, že způsob, jakým vedení Univerzity Karlovy veřejně 
komunikovalo a zdůvodňovalo vyplacení vysokých odměn za rok 2024, vyvolal 
v akademické obci oprávněnou nevoli a spolu s dalšími případy pochybení při 
správě finančních prostředků ohrozil důvěru akademické obce i veřejnosti 
v transparentnost a odpovědné hospodaření univerzity. 



o AS UK podporuje usnesení Ekonomické komise AS UK ze dne 18. 3. 2025 
požadující po vedení UK přípravu opatření rektora určujícího pravidla 
odměňování zaměstnanců na RUK. 

o AS UK podporuje usnesení Komise pro třetí roli AS UK ze dne 20. 3. 2025 
k Plánu rovných příležitostí a k agendě rovného odměňování. 

o AS UK bere na vědomí Stav naplňování Plánu rovných příležitostí UK za rok 
2024. 

 
Mgr. Sedláček následně doplnil informace ze zasedání Studijní komise AS UK. 

• Studijní komise AS UK: 
o V rámci stanovení standardu školitele bylo navrženo zrušení pravidla omezení 

počtu doktorandů na jednoho školitele z 5, resp. 3. Některé fakulty mají na 
jednoho školitele pouze jednoho doktoranda, jiné mají i více než pět, a přesto 
jsou tito studenti úspěšní. Bude diskutováno na dalším zasedání. 

o Zodpovězen dotaz na stupně hodnocení. Některé fakulty již využívají škálu 
hodnocení A-F: AB = 1, CD = 2, E = 3 a F = 4. Podán pozměňovací návrh na 
rozlišení hodnocení A a B, kdy A = 1, B = 1,5 atp. 

o Úprava Studijního a zkušebního řádu UK, pokud se ruší povinně volitelný 
předmět, musí být nabídnut předmět ve stejné kreditové hodnotě. Řešena 
námitka Právnické fakulty UK, že nelze nahrazovat předměty pouze podle 
kreditové hodnoty, protože se může jednat o jiné druhy práva. 

 
Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky. 
 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace o zasedání AS UK a komisí AS UK.  
 
 
7.  Různé 

Předseda AS FaF UK doc. Krátký požádal o schválení zápisů z 13. a 14. zasedání AS konaných 
dne 19. 2. 2025, které měli členové AS FaF UK k dispozici k připomínkování a obdrželi je 
s předstihem. 
 
Nebyly vzneseny žádné připomínky, bylo tedy přistoupeno k hlasování. 
 
Hlasování: 13-0-2 (pro-proti-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil zápis z 13. zasedání AS konaného dne 19. 2. 2025. 
 
Hlasování: 13-0-2 (pro-proti-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil zápis z 14. zasedání AS konaného dne 19. 2. 2025. 
 
Doc. Sklenářová požádala o informace o vývoji situace na koleji Na Kotli. 
Bc. Ptačin sdělil, že třetina rekonstrukce je již hotová, v dalších dvou blocích probíhá 
rekonstrukce a ve čtvrtém ještě nebyla započata. Minulý týden se uskutečnilo setkání se 
zástupci vedení Kolejí a menz UK a Krajské hygienické stanice Královéhradeckého kraje. 
Závěrem jednání je nutnost provést změny v procesu rekonstrukce. Momentálně probíhá 
řešení problému s nálezem azbestu ve společných prostorách v 6. patře, také byl povolán 
deratizátor na zajištění likvidace myší v suterénu ve všech čtyřech blocích. Obecně již došlo ke 
zlepšení podmínek.  



 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem.  
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé.  
 
Předseda AS FaF UK doc. Krátký poděkoval vedení fakulty, hostům i senátorům za účast 
a ukončil zasedání senátu v 16:23 h. 
 
 

 
Zapsala: Ivana Dvořáková 
Ověřili:  doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D., Hana Janovcová 
 
V Hradci Králové dne 6. 4. 2025. 
  



Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 15. zasedání konaném dne 26. března 2025 
 

Usnesení 15-1: AS FaF UK schválil program 15. zasedání AS FaF UK. 

Usnesení 15-2: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

Usnesení 15-3: AS FaF UK projednal podmínky pro přijímací řízení pro studium 
v doktorských studijních programech II na FaF UK a s uvedeným 
návrhem podmínek přijímacího řízení pro akademický rok 2025/2026 
souhlasí. 

Usnesení 15-4: AS FaF UK vzal na vědomí informace děkana k aktuální situaci ohledně 
financování MEPHARED 2 a na základě sdělených informací ohledně 
stavu financování z NPO a ERDF navrhuje svolat společné zasedání s AS 
LF HK a pozvat na něj představitele univerzity. 

Usnesení 15-5: AS FaF UK vzal na vědomí společný dopis senátorů AS UK z LF HK a FaF 
UK a předsednictev AS FaF UK a AS LF HK ze 14. 3. 2025 „Stanovisko 
k vyřazení části dotace z dotačního programu ERDF Kvalita pro vybavení 
Mephared 2“ a připojuje se ke konstatování, že FaF UK a LF HK připravily 
pro tuto žádost kvalitní a úplné podklady zcela v souladu s pokyny 
z RUK. 

Usnesení 15-6: AS FaF UK určil termín mimořádného zasedání (společné zasedání s AS 
LF HK) na 16. 4. 2025. 

Usnesení 15-7: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 

Usnesení 15-8: AS FaF UK schválil zápis ze 13. zasedání AS konaného dne 19. 2. 2025. 

Usnesení 15-9: AS FaF UK schválil zápis ze 14. zasedání AS konaného dne 19. 2. 2025. 

Usnesení 15-10: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

 

 

Zapsal: doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D. 

Ověřila:  Hana Janovcová 

 


